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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
IRF-Europa is a relatively young company, founded in 1990, yet it is rich in experience with a highly qualified professional preparation. 
How is this possible? 
Because we employ specialists who have occupied a position of responsibility for more than 40 years in the running and maintenance of glass
furnaces in important Italian and foreign COMPANIES, developing considerable experience especially in the field of furnace repair with the system of
ceramic welding for refractory material; they are backed up by skilled technicians with specific preparation in the field of Ceramic welding and Hot
works repair. 
Our competent trusted staff can boast a wealth of practical experience at an extraordinary level to offer you all the advantages of a process that has
revolutionised the technique of repairing industrial furnaces.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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